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1.  Underskrift af referat fra sidste møde 

 

Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. 

Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

Året startede med 2 store nedbørshændelser den 1. og 6. januar. Heldigvis undgik vi 

oversvømmelse. 

 

Vi har haft besøg fra Ukraine af venskabsbyen Pervomajsk. De så Haraldskær og Vejle 

Renseanlæg. 

 

Ejerstrategien er nu på vej igennem det politiske system i Vejle Kommune. 

 

Forbrugervalget vil blive uddybet under punktet Eventuelt. 

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2024 og 2025 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 
4. Personale 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

5.  Status for anlægsprojekter 2025 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 
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Strategi 
 
6. Status for projekt ”Bedre badevand” 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

7.   Køb af areal 

 

Vi skal overveje om der er mulighed for længere betalingsfrist eller eventuelt lån. Dette 

skal ses i sammenhæng med forventet lav likviditet i efteråret. 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

8.   Lukket punkt 

 

 

 

9.   Status for pyrolyseanlægget 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

10.  Vandløb i Djævlekløften  

 

Orienteringen taget til efterretning. 
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Øvrige punkter 
 

 

11. Eventuelt 

 

Søren Peschardt spørger til om der er overskudsenergi der kunne komme andre til gode. 

Der kunne tages henvendelse til Tvis om mulighed for at udnytte varmen i spildevandet. 

 

Vi vil arbejde med en biodiversitetsplan, der understøtter Vejle Kommunes strategi. 

 

Tidsplan for forbrugervalget blev forelagt og bliver fremsendt sammen med referat. 

 

 

 

 

 

Mødet hævet kl. 10.15 

 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Svend Erik Nielsen Morten Skovlund  
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Søren Broch Mads Jansen 
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Søren Peschardt Brian Petrowski 
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Birgitte Seest Marquart Robert Schmidt  
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Morten Kristensen  


